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Eladó Családi ház, 105 m2, 1 180 m2 telek, Kemenespálfa
21 300 000 Ft ( ~54 058 € )

Eladó Kemenespálfán egy kedves kis családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900333

Szobák: 3

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1950

Felújítás éve: 5-6 éve

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Derítő

Telefon: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: I

Az Ön kapcsolattartója:

Ország Anita
Területi képviselő

+36 30 442-9363
orszaganita.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok Kemenespálfán egy családi házat.

Olyan érdeklődőknek ajánlom, akik olyan ingatlant keresnek, ahol garantált a

pihenésre szánt idő. Egy kedves, nyugodt környezetet nyújtó kis otthonnak

lehetnek birtokosai a jövőbeni tulajok. A házat megközelítve egy fedett kis

bejáró fogad minket, amit egy mozdulattal szél mentessé tehetünk egy redőny

segítségével.  Az ingatlanba belépve egyből érezhetjük az otthon kedves kis

környezetét, ami remek célt szolgál az érkező vendégek fogadására. Innen nyílik

egy tágas nappali szoba és egy vele szomszédos másik szoba. Ebből a

helységből juthatunk be a kamrába, ami remek tárolóként szolgál. Itt tarthatjuk

a házilag elkészített finomságokat, mint a lekvár és a gondosan elkészített

befőttek. Balra nyílik a konyha, ami igazán kényelmes mozgástérrel szolgál, így

egy finom ebéd elkészítése közben könnyedén mozoghatunk akkor is, ha nem

egyedül tevékenykedünk. Ha tovább megyünk, akkor a fürdőszobába léphetünk

be, ahol este egy hosszú kimerítő nap után vehetünk egy forró fürdőt. Innen egy

harmadik szobába juthatunk, ami rengeteg lehetőséget nyújt, többek közt

kialakítható vendég szobának, nyári konyhának vagy akár egy kényelmes kis

irodának. De a hölgyek is biztosan örülnének egy saját kis relaxációs

helységnek. Mind ez csupán fantázia kérdése. Az otthon melegéről konvektorok

gondoskodnak, a meleg vizet pedig egy villanybojler szolgáltatja. Az ingatlan

műanyag nyílászárókkal van mindenhol ellátva. Az udvar felőli oldalon

szúnyoghálót is kaptak az ablakok. A tulajdonosok a teljes villany és vízhálózatot

cserélték, így hosszú ideig nem lesz rá gond. A ház falazata vegyes (kő és tégla)

valamint a ház homlokzata újra lett színezve. A lakrész 105 m2, ami kényelmes

mindennapokat biztosít akár egy két gyermekes család számára is. Továbbá az

épület folytatásában található egy melléképület, ami garázzsá alakítható. Az

1180 m2 -es udvar számos lehetőséget kínál. Lehetőségünk van egy komplex

sütögető hely kialakítására, ami mellett helyet kaphat akár egy épített vagy egy

téliesíthető pavilon, ahol élvezhetjük a hozzánk látogatók társaságát a nyári

estéken, vagy a családi összejöveteleken egy pohár bor társaságában egy

vacsora után. A gazdálkodni vágyóknak a telek végében kialakítható egy vitamin

kert. A ház körüli terület helyet enged a virágoknak is, ami a környezetünk

pompás látványát színesítheti. A település megközelíthető busszal és vonattal. A

környezetünk értékét növeli a számos wellness és fürdő elérhetősége, többek

közt a Mesteri, a Borgátái, celldömölki, sárvári és a bükfürdői.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete ein Einfamilienhaus in Kemenespálfa zum Verkauf an, das ich

Menschen anbiete, die eine Immobilie suchen, in der sie garantiert Zeit für

Entspannung finden. Ein kleines Haus in einer schönen und ruhigen Umgebung.

Wenn man sich dem Haus nähert, wird man von einem kleinen überdachten

Eingang begrüßt, der mit einer einfachen Bewegung eines Rollos windfrei

gemacht werden kann.  Beim Betreten des Grundstücks spürt man sofort den

Charme des Hauses, das sich hervorragend für den Empfang von Gästen eignet.

Von hier aus gelangt man in ein geräumiges Wohnzimmer und ein angrenzendes

Zimmer. Von diesem Raum aus gelangen Sie in die Speisekammer, die als

großer Lagerraum dient. Hier können Sie selbstgemachte Leckereien wie

Marmelade und sorgfältig zubereitete Konserven aufbewahren. Auf der linken

Seite befindet sich die Küche, in der man sich bequem bewegen kann, während

man eine leckere Mahlzeit zubereitet, auch wenn man nicht alleine ist. Weiter

geht es ins Badezimmer, wo Sie nach einem langen, anstrengenden Tag abends

ein heißes Bad nehmen können. Von hier aus gelangt man in ein drittes Zimmer,

das eine Fülle von Möglichkeiten bietet, darunter ein Gästezimmer, eine

Sommerküche oder sogar ein gemütliches kleines Büro. Aber auch die Damen

würden sich über einen eigenen kleinen Entspannungsbereich freuen. Das ist

alles eine Frage der Fantasie. Die Wohnung wird mit Konvektoren beheizt und

die Warmwasserbereitung erfolgt über einen Elektroboiler. Die Immobilie ist

durchgehend mit Kunststofffenstern ausgestattet. Die Fenster auf der Seite zum

Innenhof sind mit Moskitonetzen versehen. Die Eigentümer haben alle Strom-

und Wasserleitungen erneuert, so dass es für lange Zeit keine Probleme geben

wird. Das Haus ist aus gemischtem Mauerwerk (Stein und Ziegel) und die

Fassade wurde neu gestrichen. Die Wohnfläche beträgt 105 m2, was für eine

Familie mit zwei Kindern ein komfortables Alltagsleben ermöglicht. Außerdem

gibt es in der Fortsetzung des Gebäudes ein Nebengebäude, das in eine Garage

umgewandelt werden kann. Der 1180 m2 große Innenhof bietet viele

Möglichkeiten. Es besteht die Möglichkeit, einen komplexen Grillplatz mit einem

eingebauten oder wintertauglichen Pavillon einzurichten, wo man an

Sommerabenden die Gesellschaft der Besucher oder nach dem Essen die Familie

bei einem Glas Wein genießen kann. Für diejenigen, die Landwirtschaft

betreiben möchten, kann am Ende des Grundstücks ein Vitamingarten angelegt

werden. Der Bereich um das Haus bietet auch Platz für Blumen, die die herrliche

Landschaft unserer Umgebung bereichern können. Das Dorf ist mit Bus und

Bahn erreichbar. Der Wert unserer Umgebung wird durch die Erreichbarkeit

zahlreicher Bäder und Wellness-Zentren erhöht, darunter Mester, Borgata,

Celldömölk, Sárvár und Bükfürdő.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir

können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, in jedem Gebiet des Landes!

Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach

einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie

am besten geeignete Angebot auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I am offering for sale a family house in Kemenespálfa.I offer it to people who are

looking for a property where they are guaranteed time for relaxation. A small

home in a nice and peaceful environment. On approaching the house, you are

greeted by a small covered entrance, which can be made wind-free with a

simple movement of a roller blind.  On entering the property, you can

immediately feel the charming surroundings of the home, which will serve as a

great destination for welcoming guests. From here you open into a spacious

living room and an adjoining room. From this room you can access the pantry,

which serves as a great storage room. Here you can keep home-made goodies

such as jam and carefully prepared preserves. To the left is the kitchen, which

provides a really comfortable space to move around while preparing a delicious

meal, even when you're not alone. Moving on, you can enter the bathroom,

where you can take a hot bath in the evening after a long tiring day. From here

you can access a third room, which offers a wealth of possibilities, including a

guest room, a summer kitchen or even a comfortable little office. But the ladies

would also love a little relaxation area of their own. It's all a matter of

imagination. The home is heated by convectors and hot water is supplied by an

electric boiler. The property is fitted with plastic windows throughout. The

windows on the side facing the courtyard have mosquito nets. The owners have

replaced all the electricity and water mains, so there will be no problems for a

long time. The house is of mixed masonry (stone and brick) and the facade has

been repainted. The living area is 105 m2, which provides comfortable everyday

living for a family with two children. Furthermore, there is an annexe in the

continuation of the building which can be converted into a garage. The 1180 m2

courtyard offers many possibilities. We have the possibility to create a complex

barbecue area, with a built-in or winterizable gazebo, where you can enjoy the

company of our visitors on summer evenings or family gatherings with a glass of

wine after dinner. For those who like to farm, a vitamin garden can be created at

the end of the plot. The area around the house also allows space for flowers,

which can add to the magnificent scenery of our surroundings. The village is

accessible by bus and train. The value of our surroundings is enhanced by the

accessibility of numerous spas and wellness centres, including Mester, Borgata,

Celldömölk, Sárvár and Bükfürdő.

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, in any area of the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


